
 

 

 

Tid: Måndag 2024-08-26                                                                                                                   
Plats: Savannen                                                                                                                                       
Närvarande: Leif Åkerblad                                                                                                                                     
Harriet Andersson                               
Ove Larsson                                                                               
Håkan Ohlin                                                                                                                                       
Elisabeth Schade Dahlström                                                                                                                                  
Gisela Andersson                                                                                                
Ej närvarande: P-O Samson                                                                                              

   

PROTOKOLL 
§ 1 Mötets öppnande         
  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               
Förslag till dagordning fastställdes och Håkan Ohlin valdes att jämte ordförande      
justera protokollet.  

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                                                            
Föregående protokoll genomgicks, godkändes och lades till handlingarna. 

§ 4 Rapporter: Kassör, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR     
 Kassör/P-O meddelat att kommunbidraget betalats ut.  
             Harriet berättade att arbetet med Ofrivillig ensamhet“ fortsätter, att det finns bidrag 

att söka och att Harriet och Siv har ideér om träffar för ensamma. Cirkelledare för 
boule och för vincirkel nr 2 saknas. Gå-fotboll och gympa har startat och övriga cirklar 
kommer igång under september. Det finns platser på akrylmålning. Ny cirkel i 
engelska startar i oktober. Ledare blir Monika Nielsen. Cirkelavgifterna kommer att 
höjas den här terminen. 

 Lördagscafeét startar den 21/9.   
Harriet undersöker kostnad för  filmvisning på Sagabiografen alt visning av film i vår 
egen lokal. 
Håkan meddelade att vi nu är 849 medlemmar varav 6 är nya. Drygt 100 medlemmar 
saknar mailadress. Det nya medlemssystemet verkar fungera bra och Håkan deltog i 
utbildning i maj. 
Resan till Göta kanal är fullbokad och information om kommande 2dagars resa till 
Dalarna kommer.  



Ove rapporterade att höstens program för våra onsdagsmöten är klart. Start den 
11/9. Önskemål om mail med programmet till övriga i styrelsen. Föreslogs att höstens 
program läggs ut på hemsidan. Ove kontaktar Bengt. 
Expeditionen har öppnat och Hans Z. ser över bemanningen. 
Elisabeth rapporterade från möte på KPR i våras. Äldreomsorgslyft är en hjälp till 
studier för personal. Dispens från 11- timmars regeln har ansökts för viss personal 
inom omsorgen. Ang. Hemtjänstindex kommer hemsidan att uppdateras. Nästa möte 
blir den 26/9. 

 

§ 5b Höstkonserten 
 Entre´blir i kyrkan. 2 kassor bemannas  av Leif och P-O. Elisabeth och Gisela 

behjälpliga ute i lokalerna. Lotteri som vanligt. Ove informerat båda 
serveringsgrupperna. 

 

§ 6 Förslag på verksametsutveckling 
 Funderingar om föreningens lokal i framtiden och ev. alternativ i sta´n. 
 

§ 7 Övriga frågor  
 Ove kontaktar David W ang Hjorten SPF Alingsås på Facebook och hur vi kan bjuda in 

ytterligare medlemmar samt lägga ut information ex program för onsdagsträffar, 
aktiviteter. 

 Leif och Harriet hjälps åt att ordna en power-point med information för 
onsdagsträffarna.  

 Elisabeth ställde fråga ang aktiviteter på sommaren. Ev kan vi samarbeta med andra 
pensionärsgrupper för att kunna ordna detta. Fortsätter att diskutéra förslaget under 
året.  

 Ove försöker ordna inköp av fot till vår flyer.     

   
§ 8 Nästa möte                                                                                                                               

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 23/9 i Savannen kl. 9.30 
 

§ 9 Mötet avslutas                                                                                                                      
Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 

 
 

Justeras 
 
 
 
Gisela Andersson 
 
 
                            
 

  Leif Åkerblad    Håkan Ohlin 
       ordförande  


